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Acta de reunió 

Identificació de la sessió 

Número de sessió  Data              Hora  

01/2223               13/09/2022        17:00h 

 

Caràcter                                     Lloc 

Ordinari                                   Biblioteca 

 

Persones assistents:   

 

 

Susanna Mulet 

Lidia García 

Ricard Codina 

Dolors Erencia 

Gemma Pineda 

 

Núria Ortiz 

Mireia Berengué 

Cristina Trullenque 

Anna Gené 

Jennifer Wilson 

 

 

Marta Solé  

Miriam Ferrándiz 

Glòria Redondo 

Xavi Abante 

Aurora Murillo 

 

 

S’excusen d’assistir 

Victòria Vázquez,  Mercè Cervelló, Marta Torguet, Josep Marés 

 
ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació de l’acta anterior. 

2. Ventiladors de sostre a les aules. 

3.  Torn obert de paraules. 

 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
   

1. Aprovació de l’acta anterior. 

S’aprova l’acta anterior sense esmenes. 

2. Ventiladors de sostre a les aules. 

Es comparteix la proposta que ve de part de l’AFA de posar ventiladors als sostres 

de les aules, donades les altes temperatures que hi ha últimament. El Xavi va 

informar que un cop tinguem la proposta tècnica, s’haurà de presentar a 

l’Ajuntament per tal de tenir el vistiplau. Abans, però, volíem compartir-ho en 

Consell escolar, tal com també recomana Riscos Laborals.  
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Es va fer una assemblea extraordinària de l’AFA i es va valorar que, encara que 

seria ideal que les administracions públiques subministressin les mesures 

necessàries per poder treballar i estar amb bones condicions, es necessita una 

solució ja: es proposa posar dos ventiladors de 1,4m a cada aula des d’ I3, que 

tenen un consum menor que els actuals de peu, i els que hi ha ara es podrien 

redistribuir.  

La compra ja està reservada i ja està pensat quin personal podria fer la instal·lació. 

Està tot preparat per fer-ho ja i només hauríem d’esperar el vistiplau de 

l’Ajuntament. El Xavi comunicarà que ja estem preparats per fer-ho i esperem que 

sigui una gestió àgil.  

Ahir dia 12 va ser aprovada la proposta per les famílies de l’AFA i ara es vota en 

Consell escolar amb els següents resultats: 

- A favor: 11 vots a favor “presencials” i 4 vots per correu. 

- En contra: 0 

- Abstencions: 1 

Per tant, s’aprova la proposta. 

3.  Torn obert de paraules. 

A finals d’octubre o la primera setmana de novembre farem la primera reunió 
ordinària de Consell escolar on presentarem el Pla Anual.  
 

 

La presidenta del Consell, aixeca la sessió, de la qual, com a secretari/secretària, estenc 

aquesta acta. 

 

El secretari / La secretària                                                    Vist i plau  la presidenta del Consell 

         Lidia García                                                                              Susanna Mulet                                                                                                                       

 


